
Protokó  Nr XII/11
obrad sesji Rady Miejskiej w Lesku

w Sali Obrad Urz du Miasta i Gminy Lesko
Lesko, ul. Parkowa 1

odbytej dnia 10 pa dziernika 2011 roku

1. Otwarcie sesji.

Obrady  XII  sesji  Rady  Miejskiej  w  Lesku  zwo anej  na  podstawie  art.  20  ust.  1  ustawy
o samorz dzie gminnym z dnia 8 marca 1990 r. otworzy  Przewodnicz cy Rady Miejskiej
w Lesku – Pan Stanis aw Tabisz o godzinie 17:00.

Przewodnicz cy Rady Miejskiej przywita  przyby ych na sesj  Radnych, Pani  Burmistrz
Barbar  Jankiewicz, Zast pc  Burmistrza – Pani  Barbar  Krasulak, Pani  Skarbnik
Ma gorzat  Kormosz, pracowników urz du, kierowników jednostek podporz dkowanych,
So tysów oraz go cia Pani  Jadwig  Car. (za cznik Nr 2 do protoko u).

2. Przyj cie porz dku obrad.

Przewodnicz cy Rady Miejskiej w Lesku Stanis aw Tabisz powiedzia , e na Wspólnym
Posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej w Lesku Pani Burmistrz poprosi a o wprowadzenie
do porz dku obrad sesji (za cznik nr 3), uchwa y w sprawie ustalenia wysoko ci op aty
za wpis do rejestru obków i klubów dzieci cych prowadz cych dzia alno  na terenie
Gminy Lesko.

Przewodnicz cy Rady Miejskiej w Lesku zapyta  Pa stwa Radnych czy chcieliby zabra  g os
w sprawie porz dku obrad. Nikt z Radnych nie zabra  g osu.

Przed przyst pieniem do g osowania nad przyj ciem porz dku obrad XII sesji Rady Miejskiej
w Lesku Przewodniczacy Rady Miejskiej poinformowa  zebranych, e po punkcie 2
(przyj cie porz dku obrad) g os zabierze Pani Ewa Baranowska – Dyrektor Powiatowej
i Miejskiej Biblioteki Publicznej w Lesku.

Przewodnicz cy Rady Miejskiej Stanis aw Tabisz podda  pod g osowanie porz dek obrad
wraz z proponowanymi przez Pani  Burmistrz zmianami.
Porz dek obrad zosta  przyj ty jednog nie.

Przewodnicz cy Rady Miejskiej w Lesku poinformowa  zebranych, e na ustawowy stan 15
Radnych w XII sesji Rady Miejskiej w Lesku uczestniczy 14 Radnych, co stanowi wymagane
quorum do podejmowania prawomocnych uchwa  (lista obecno ci stanowi za cznik Nr 1
do protoko u).

Nieobecny:

1. Radny Pan W adys aw W tor – nieobecno  usprawiedliwiona.



Przewodnicz cy Rady Miejskiej w Lesku poprosi  o zabranie g osu Pani  Dyrektor Ew
Baranowsk .

Pani Ewa Baranowska – Dyrektor Powiatowej i Miejskiej Biblioteki Publicznej przeprosi a
Radnego Paw a Starakiewicza za to, i  podczas ostatniej sesji Rady Miejskiej w Lesku
obrazi a Pana Radnego u ywaj c wobec niego s ów uznanych za obra liwe.

Pan Przewodnicz cy wyja ni , e podczas ostatniej sesji dosz o do wymiany zda , a poniewa
Radny jest chroniony przepisami takie sytuacje nie mog  mie  miejsca. Pan Przewodnicz cy
doda , e podczas rozmowy z Pani  Dyrektor uzna , e Panu Radnemu nale  si  przeprosiny.
Nast pnie Pan Przewodnicz cy zwróci  si  do Radnego Pana Paw a Starakiewicza
z zapytaniem czy przyjmuje przeprosiny Pani Dyrektor Ewy Baranowskiej.

Radny Pan Pawe  Starakiewicz przyj  przeprosiny Pani Dyrektor Ewy Baranowskiej.

Nast pnie Pan Przewodnicz cy zapyta  Radnego Pana Starakiewicza czy podtrzymuje
ony na poprzedniej sesji wniosek dotycz cy rezygnacji z funkcji Przewodnicz cego

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Lesku.

Pan Radny odpowiedzia , e podtrzymuje swoj  rezygnacj  z pe nienia funkcji
Przewodnicz cego Rady Miejskiej w Lesku.

3. Przyj cie protoko u z XI sesji Rady Miejskiej w Lesku.

Przewodnicz cy Rady Miejskiej w Lesku przypomnia , e protokó  z XI sesji by  wy ony
w Biurze Rady. Po czym zwróci  si  do Radnych z zapytaniem czy w sprawie protoko u
chcieliby zabra  g os. Wobec braku uwag Przewodnicz cy Rady Miejskiej w Lesku podda
pod g osowanie przyj cie protoko u Nr XI/11 z dnia 29 sierpnia 2011 r.

Za przyj ciem protoko u z sesji Nr XI/11 z dnia 29 sierpnia 2011 r. g osowa o 14 Radnych,
osów sprzeciwu i wstrzymuj cych si  nie by o.

4. Powo anie Komisji Uchwa  i Wniosków.

Przewodnicz cy Rady Miejskiej w Lesku – Pan Stanis aw Tabisz zaproponowa , aby w sk ad
Komisji Uchwa  i Wniosków weszli nast puj cy Radni:

1. Radny Pan Jacek Ba czak

2. Radny Pan Pawe  Starakiewicz

3. Radny Pan Tadeusz ebracki

Za przyj ciem w/w sk adu Komisji Uchwa  i Wniosków g osowa o 14 Radnych, g osów
sprzeciwu i wstrzymuj cych si  nie by o.



5. Informacja o przebiegu wykonania bud etu za I pó rocze 2011 r.

Pani Skarbnik Ma gorzata Kormosz wyja ni a, e zgodnie z wymogiem ustawy o finansach
publicznych Burmistrz Miasta i Gminy Lesko do 30 sierpnia ka dego roku przygotowuje
informacj  o przebiegu wykonania bud etu gminy za I pó rocze danego roku. Informacja
o realizacji bud etu za I pó rocze 2011 r. wp yn a do Biura Rady 22 sierpnia br. Nast pnie
Pani Skarbnik odczyta a opini  Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie w/w dokumentu
(za cznik Nr  4 do protoko u Uchwa a Nr VII/53/11 z dnia 1 wrze nia 2011 r. Sk adu
Orzekaj cego Kolegium regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie w sprawie wydania
opinii o przed onej przez Burmistrza Miasta i Gminy Lesko informacji o przebiegu
wykonania bud etu gminy za I pó rocze 2011 r.).

Przewodnicz cy Rady Miejskiej w Lesku zwróci  si  do Pa stwa Radnych mówi c, e w/w
informacja o przebiegu wykonania bud etu gminy za I pó rocze 2011 r. znajduje si
do wgl du w Biurze Rady.

6. Informacja o pracy Burmistrza Miasta i Gminy Lesko pomi dzy sesjami (30.08.2011 –

09.10.2011 r.).

1. Spotkanie z dyrektorami szkó  ( 30.08.2011r. Ratusz)
2. Nadanie stopnia awansu zawodowego( 30.08.2011r. Ratusz)
3. Rozpocz cie roku szkolnego (1.09.2011r.)
4. Spotkanie w sprawie odpadów (1.09.2011r. Krosno)
5. Debata „ Strategia Europa 2020, nowa perspektywa finansowa” (5.09.2011r. Rzeszów)
6. Konferencja  (6.09.2011r. Rzeszów) „ Trzeci sektor w Euroregionie Karpackim –

wyzwania na przysz ” w ramach projektu „Systemowy projekt sieciowy
Euroregionu Karpackiego”

ównym tematem konferencji by o przedstawienie potencja ów regionów karpackich
w zakresie wspó pracy samorz dów i organizacji pozarz dowych w Euroregionie
Karpackim oraz przedstawienie za  sytemu wspó pracy dla podmiotów sektora
publicznego, prywatnego i pozarz dowego, którego powstanie jest jednym z filarów
strategicznej koncepcji „ Karpacki Horyzont”

7. Podpisanie umowy z Bankiem BRE z Warszawy.
8. XX lecie dzia alno ci spó ki RY  ( Sanok 9.09.2011r)
9. Spotkanie z so tysami i radnymi w sprawie statutów ( 12.09.2011r. UMIG Parkowa)
10. Konferencja „Wdra anie przez samorz dy przepisów ustawy o utrzymaniu czysto ci

i porz dku w gminie” ( RDO , Rzeszów 14.09.2011r.)
W  konferencji  wzi li  udzia  Pan  Stanis aw  Gaw owski  –  Sekretarz  Stanu
w Ministerstwie rodowiska, Pan Micha  Kie sznia – Dyrektor Generalnej Dyrekcji
Ochrony rodowiska oraz przedstawiciele Firm zainteresowanych odbiorem
wyselekcjonowanych odpadów.

11. Nadanie imienia Józefa Budziaka Leskiej Akademii Seniorów ( 14.09.2011r. BDK)
12. Zebranie wiejskie

czki ( 14.09.2011r. )
- ukawica (27.09.2011r.)



13. Uroczyste otwarcie Galicyjskiego Rynku( Sanok 16.09.2011r.)
14. III Bieszczadzka Wiecha – spotkanie biesiadne z akademi  z okazji wi ta

Budowlanych( czki 16.09.2011r.)
15. 50 - lecie ratownictwa górskiego ( Sanok 17.09.2011r.)
16. Spotkanie ze stowarzyszeniami z Manasterca i Bezmiechowej w sprawie szkó

( 20.09.2011r. Ratusz)
17. Seminarium „ Obóz Kobiecy KL. RAVENSBRUCK-Odzyska  z niepami ci.

Spotkanie ze wiadkiem” ( BDK 20.09.2011r.)
18. Powiatowa Rada Zatrudnienia ( Lesko, 21.09.2011r.)
19. Posiedzenie Zarz du Powiatu – ZOZ ( 22.09.2011r. Starostwo)
20. Po wi cenie sztandaru OSP ukowe – 25.09.2011r.
21. Go cie z Ukrain
22. Szkolenie BHP dla pracodawców( Rzeszów 29.09.2011r.)
23. Euroregion – Posiedzenie Komitetu Steruj cego ( wilcza 29.09.2011r. )
24. Projekt „ Alpy Karpatom- uwolnienie potencja u ekonomicznego górskich obszarów

Podkarpacia” ( Sanok 3.10.2011r.)
25. LGD (5.10.2011r.)
26. Konferencja dyrektorów szkó  ( Parkowa  6.10.2011r.)
27. Posiedzenie Komitetu Projektu „ PseAP- Podkarpackiego Systemu e- Administracji

Publicznej.( Rzeszów 6.10.2011r.)
28. Zako czenie

- zaplecze kuchenne w Przedszkolu w Lesku
- ul. S owackiego

Pani Burmistrz przedstawi a Radnym informacj  na temat o wiadcze  maj tkowych za rok
2010 z onych Burmistrzowi Miasta i Gminy Lesko na podstawie art. 24 h ust. 12 ustawy
z dnia 8 marca 1990 r. o samorz dzie gminnym.
Do z enia o wiadcze  maj tkowych zobowi zanych by o 19 osób: Zast pca Burmistrza
Miasta i Gminy Lesko, Skarbnik Gminy Lesko, Dyrektorzy i Kierownicy jednostek
organizacyjnych oraz placówek o wiatowych, osoby wydaj ce decyzje administracyjne
w imieniu Burmistrza Miasta i Gminy Lesko.
Wszystkie o wiadczenia zosta y z one w terminie ustawowym tj. do 30 kwietnia 2011 r.
W analizowanych o wiadczeniach maj tkowych nie stwierdzono nieprawid owo ci.
1 egzemplarz o wiadcze  maj tkowych zosta  przekazany do Urz dów Skarbowych

ciwych ze wzgl du na adres sta ego zamieszkania osób sk adaj cych o wiadczenie,
celem dokonania ustawowych czynno ci. O wiadczenia przekazano w formie elektronicznej
do publikacji na BIP Urz du Miasta i Gminy Lesko.

Przewodnicz cy Rady Miejskiej w Lesku zwróci  si  do Pani Burmistrz z pro
o przekazanie informacji na temat spotkania w sprawie s by zdrowia, które odby o si
22 wrze nia br. w Starostwie Powiatowym w Lesku. W spotkaniu udzia  wzi li
Burmistrzowie, Wójtowie oraz Przewodnicz cy Rad, a tak e Zarz d Powiatu Leskiego.
Pani Burmistrz wyja ni a, e z uwagi na kr ce pog oski o likwidacji niektórych oddzia ów
i id ce w lad za tym zwolnienia pracowników wraz z Panem Przewodnicz cym zwróci a si
do Pana Starosty Marka Pa ko z zapytaniem jakie planowane s  dalsze losy leskiego szpitala.



Pani Burmistrz powiedzia a, e Pan Starosta zaprzeczy , aby przewidywane by y jakiekolwiek
ruchy dotycz ce zwolnie  pracowników. Kolejne pytanie jakie Pani Burmistrz i Pan
Przewodnicz cy zadali Panu Staro cie dotyczy o zad enia szpitala. Kwota zad enia
wynosi ok. 9.000.000,00 z . Wymagalne nale no ci to ok. 3.000.000,00 z  z czego ponad
1.000.000,00 z  to fundusz socjalny pracowników. Wska nik zad enia przedstawiony przez
Pana Starost  wynosi ok. 37%. Pani Burmistrz powiedzia a, e jej zdaniem nie jest
to zad enie, które uniemo liwia zaci gni cie kredytu przez Starostwo Powiatowe w Lesku,
aby ratowa  szpital. Pani Burmistrz doda a, e takie wnioski pada y równie  z ust obecnych
na spotkaniu Wójtów i Przewodnicz cych Rad. Przy temacie dotycz cym zad enia
poszczególnych oddzia ów Pan Przewodnicz cy i Pani Burmistrz zapytali czy nie warto
by oby pomy le  o restrukturyzacji szpitala i zmian  pewnych oddzia ów np. oddzia u
po niczego, który przynosi straty na izb  porodow  i utworzenie np. oddzia u paliatywnego,
który zagwarantuje szpitalowi dochody. Pani Burmistrz doda a, e wszyscy zebrani zostali
poinformowani, e obecny dyrektor szpitala opracowuje program naprawczy szpitala.
Podczas spotkania Pani Burmistrz zwróci a si  do Pana Starosty z pro , aby zaprasza
Wójtów, Burmistrzów i Przewodnicz cych Rad na spotkania dotycz ce leskiego szpitala. Pani
Burmistrz poinformowa a Pa stwa Radnych, e w najbli szym czasie zwo a Konwent
Wójtów i Burmistrzów Powiatu Leskiego w terminie ustalonym z Panem Starost , w celu
przekazania informacji jak post puj  prace dotycz ce programu naprawczego sytuacji
leskiego szpitala. Pani Burmistrz doda a równie , e jednym z wi kszych d ugów, jakie
powsta y by  remont leskiej przychodni, a poniewa  przychodnia stanowi w asno  Starostwa
za  wniosek z ony by  przez szpital, ZOZ musia  uzyska  zgod  Zarz du Powiatu
na dysponowanie gruntem. Pan Wicestarosta Stanis aw Szel ek przyzna , e taka zgoda
zosta a wydana przez poprzedni Zarz d. Podczas spotkania jeden z cz onków Zarz du podj
temat, w jaki sposób gminy mog  pomóc w ratowaniu szpitala, na co Przewodnicz cy Rady
Miejskiej w Lesku wymieni  co Gmina Lesko dotychczas zrobi a.

Przewodnicz cy Rady Miejskiej doda , e sytuacja finansowa powiatu leskiego w zwi zku
z zad eniem szpitala nie jest z a i je li zajdzie potrzeba gmina spróbuje wspomóc powiat
kredytem dla uzyskania przez niego p ynno ci finansowej. Ponadtoje li chodzi liczb
hospitalizacji  leski  szpital  jest  w  czo ówce:  12  ty .  w  Lesku,  15  ty .  w  Sanoku,  przy  czym
powiat sanocki liczy 95 ty . mieszka ców a powiat leski 26 ty . mieszka ców.
Przewodnicz cy wyja ni , e na dzie  dzisiejszy nie zosta y podj te, adne decyzje dotycz ce
leskiego szpitala.

Nast pnie Przewodnicz cy Rady Miejskiej w Lesku przedstawi  informacj  na temat analizy
wiadcze  maj tkowych Radnych Rady Miejskiej w Lesku za 2010 rok (za cznik Nr  5

do protoko u)

7. Interpelacje i zapytania Radnych

Radny Pan Zbigniew Barzycki zwróci  si  z zapytaniem dotycz cym rozstrzygni cia
przetargu na budow  chodnika w redniej Wsi. Do przetargu zosta a podana d ugo  158 m,



po rozstrzygni ciu przetargu zosta a kwota ok. 42 ty . z   w zwi zku z tym Pan Radny zapyta
czy nie mo na by przed  d ugo ci chodnika.

Radny Pan Pawe  Starakiewicz zwróci  si  z zapytaniem, na jakim etapie s  prace dotycz ce
internetu szerokopasmowego.

Radny Pan Tomasz Lasyk w imieniu mieszka ców wsi Hoczew zwróci  si  z zapytaniem, kto
podj  decyzj  o budowie chodnika na odcinku od skrzy owania w kierunku miejscowo ci
Pola czyk, po prawej stronie drogi (w kierunku na Pola czyk) na wysoko ci sklepu Pana
Rosia, poniewa  po drugiej stronie ju  jest wybudowany chodnik. Kto podj  decyzj
o budowie chodnika po drugiej (lewej) stronie drogi? Ponadto mieszka cy prosz
o wyja nienie czy jest wa na decyzja budowy chodnika w kierunku cmentarza? Ponadto Pan
Radny zapyta  jaka jest cena rozstrzygni cia przetargu na budow  Kompleksu Sportowo-
Rekreacyjnego.

Radny Pan Ryszard Grzyb zwróci  si  z zapytaniem dotycz cym remontu parkietu hali
sportowej. Pan Radny przyzna , e na jednej z poprzednich sesji Rady Miejskiej zada
to samo pytanie. Wówczas Pani Burmistrz odpowiedzia a, e jedn  z przyczyn zniszczenia
parkietu by o jego zalanie. Pan Radny wyja ni a, e hala sportowa zosta a oddana do u ytku
w 2001 roku i pod oga zosta a zalana tylko dwa razy, dlatego te  nie jest to bezpo rednia
przyczyna jego zniszczenia. Z sali gimnastycznej korzystaj  nie tylko uczniowie ale równie
spora grupa mieszka ców Leska i okolic, poniewa  na zaj cia przychodz  ró ne grupy
zorganizowane a tak e ró nego rodzaju kluby sportowe, dlatego te  parkiet ten uleg
zniszczeniu. Kolejne pytanie jakie zada  Radny Pan Ryszard Grzyb dotyczy o prac
remontowych na leskim stadionie. Pan Radny powiedzia , e w zakresie prac remontowych
jest naprawa uszkodzonych awek i w zwi zku z tym zada  pytanie czy prace musz  by
wykonane do ko ca roku czy mog  by  przesuni te na wiosn , poniewa  zbli a si  ju  zima,
zacznie pada nieg i drewno, przeznaczone na napraw awek b dzie si  niszczy . Nast pnie
Radny Grzyb zada  pytanie dotycz ce monta u ogrzewania i doprowadzenia ciep ej wody
do budynku przy stadionie. Mianowicie Pan Radny zapyta  czy osoba, która wykonywa a
projekt dok adnie przeanalizowa a mo liwo  podgrzania ciep ej wody w stosunku do grup,
które b  korzysta  z Euroboiska czy stadionu. Radny Pan Ryszard Grzyb doda a, e jego
zdaniem zamontowany w budynku piec dwufunkcyjny nie zabezpieczy w 100% ciep ej wody.

Radna Pani Aniceta Baran zwróci a si  z zapytaniem czy w szko ach i w przedszkolu jest ju
czone ogrzewanie. Nast pnie Pani Radna zada a pytanie dotycz ce Szko y Podstawowej

w Lesku i warunków, jakie maj  6-latki, poniewa  dotar y do niej informacje od rodziców
i dziadków, e ubikacje nie s  dostosowane dla tych dzieci, brakuje papieru i r czników oraz
ciep ej wody.

Radny Pan Przemys aw Koko  zada  pytanie dotycz ce utwardzenia nawierzchni placu przy
ul. 1000-lecia. Pan Radny doda , e dowiedzia  si  od mieszka ca, a zarazem cz onka
wspólnoty, e podczas jednego ze spotka  z mieszka cami Pani Burmistrz wspomnia a
o przywiezieniu t ucznia i utwardzenia przedmiotowego placu pod parking dla mieszka ców
ul. 1000-lecia.



8. Podj cie uchwa .

1)
Przewodnicz cy Rady Miejskiej w Lesku poprosi  Pani  Burmistrz o przedstawienie
pierwszego projektu uchwa y w sprawie wyboru awników do S du Rejonowego w Lesku
oraz S du Rejonowego w Sanoku – IV Wydzia  Pracy na kadencj  2012 – 2015. Nast pnie
Pan Przewodnicz cy przedstawi  procedur  wyboru awników:

a. przedstawienie opinii Zespo u do przedstawienia opinii o zg oszonych kandydatach
     na awników.
b. powo anie Komisji Skrutacyjnej
c. rozdanie kart do g osowania
d. g osowanie tajne

Pani Burmistrz wyja ni a, e Rada Miejska wybiera 5 awników do S du Rejonowego
w Lesku i 2 awników do S du Rejonowego w Sanoku – IV Wydzia  Pracy. Z uwagi na to na
poprzedniej sesji zosta  powo any Zespó  do przedstawienia opinii o zg oszonych
kandydatach na awników. Zespó  ten pracowa  nad kandydatami do S du Rejonowego
w Lesku zg oszonymi przez:
I.Prezesa S du Rejonowego w Lesku:

1. Pani Drozdalska Zofia, zam. Manasterzec
2. Pani Koszela Maria, zam. Lesko
3. Pan Wowk Andrzej, zam. czki
4. Pan Wyszatycki Wac aw, zam. Lesko

II. Okr gow  Izb  Piel gniarek i Po nych w Kro nie.
1. Pani Dyba  Anna, zam. Lesko

oraz do S du Rejonowego w Sanoku – IV Wydzia  Pracy zg oszonymi przez:
I. zg oszenie przez Ochotnicz  Stra  Po arn  w Jankowcach

1. Pan Adamiak Mieczys aw, zam. Lesko
II. zg oszenie przez Stowarzyszenie „Nasza Szko a” w Mchawie

1. Pan Fedoryszak Miros aw, zam. Lesko
III. zg oszenie przez Przewodnicz cego Regionu Podkarpackiego NSZZ „Solidarno ”-80

1. Pan Skowro ski Tadeusz, zam. Lesko.
Pani Burmistrz doda a, e nie wp yn y zg oszenia na awników do S du Okr gowego
w Kro nie.

Ad. a
Opinia Zespo u do przedstawienia opinii o zg oszonych kandydatach na awników (za cznik
Nr 6).
Opini  o zg oszonych kandydatach na awników przedstawi a Przewodnicz ca Zespo u Radna
Pani Aniceta Baran wyja niaj c, e Zespó  do przedstawienia opinii o zg oszonych
kandydatach na awników powo any Uchwa  Nr XI/84/11 Rady Miejskiej w Lesku z dnia
29 sierpnia 2011 r. w sk adzie:

1. Radna Aniceta Baran – Przewodnicz ca Zespo u
2. Radna Jadwiga Or owska – Cz onek Zespo u



3. Radny Zbigniew Ha czyk – Cz onek Zespo u
po przeanalizowaniu kart zg osze  kandydatów na awników, a tak e po zapoznaniu si
z informacj  Podkarpackiego Komendanta Wojewódzkiego Policji opiniuje pozytywnie
przedstawione kandydatury:

do S du Rejonowego w Lesku:
1. Pani Drozdalska Zofia, zam. Manasterzec
2. Pani Dyba  Anna, zam. Lesko
3. Pani Koszela Maria, zam. Lesko
4. Pan Wowk Andrzej, zam. czki
5. Pan Wyszatycki Wac aw, zam. Lesko

do S du Rejonowego w Sanoku – IV Wydzia  Pracy:
1. Pan Adamiak Mieczys aw, zam. Lesko
2. Pan Fedoryszak Miros aw, zam. Lesko
3. Pan Skowro ski Tadeusz, zam. Lesko

Przewodnicz cy Rady Miejskiej w Lesku przedstawi  regulamin wyboru awników do S du
Rejonowego w Lesku i S du Rejonowego w Sanoku – IV Wydzia  Pracy (za cznik Nr  7
do protoko u).

Ad. b.
Powo anie Komisji Skrutacyjnej.
Przewodnicz cy Rady Miejskiej w Lesku zaproponowa , aby cz onkom powo anej uprzednio
Komisji Uchwa  i Wniosków powierzy  przeprowadzenie tajnych wyborów awników
do S du Rejonowego w Lesku i S du Rejonowego w Sanoku – IV Wydzia  Pracy.
Nast pnie Pan Przewodnicz cy podda  pod g osowanie proponowany sk ad Komisji Uchwa
i Wniosków:

1. Radny Pan Jacek Ba czak
2. Radny Pan Pawe  Starakiewicz
3. Radny Pan Tadeusz ebracki

Za przyj ciem w/w sk adu Komisji Skrutacyjnej g osowa o 14 Radnych.

Przewodnicz cy Rady Miejskiej w Lesku podda  pod g osowanie wy ej przedstawiony
regulamin wyborów awników.
Za przyj ciem regulaminu g osowa o 14 Radnych.

Ad. c i d
Rozdanie kart do g osowania.

osowanie tajne.

1) Przewodnicz cy Komisji Skrutacyjnej Pan Tadeusz ebracki rozda  Pa stwu Radnym
karty do g osowania na awników do S du Rejonowego w Lesku.



Nast pnie kolejno wyczytani Radni podchodzili do urny i wrzucali karty do g osowania.
Przewodnicz cy Komisji Skrutacyjnej Pan Tadeusz ebracki przedstawi  wyniki wyborów
awników do S du Rejonowego w Lesku:

1. Pani Dyba  Anna – 14 g osów
2. Pani Drozdalska Zofia – 13 g osów
3. Pani Koszela Maria - 13 g osów
4. Pan Wowk Andrzej - 12 g osów
5. Pan Wyszatycki Wac aw - 13 g osów

W wyniku tajnego g osowania awnikami do S du Rejonowego w Lesku zosta y wybrane
nast puj ce osoby:

1. Pani Dyba  Anna
2. Pani Drozdalska Zofia
3. Pani Koszela Maria
4. Pan Wowk Andrzej
5. Pan Wyszatycki Wac aw

2) Przewodnicz cy Komisji Skrutacyjnej Pan Tadeusz ebracki rozda  Pa stwu Radnym
karty do g osowania na awników do S du Rejonowego w Sanoku – IV Wydzia  Pracy.
Nast pnie Cz onek Komisji Skrutacyjnej podchodzi  z urn  do kolejno wyczytywanych
Radnych.

Przewodnicz cy Komisji Skrutacyjnej Pan Tadeusz ebracki przedstawi  wyniki wyborów
awników do S du Rejonowego w Lesku:

1. Pan Adamiak Mieczys aw – 4 g osy
2. Pan Fedoryszak Miros aw – 11 g osów
3. Pan Skowro ski Tadeusz – 11 g osów

W wyniku tajnego g osowania awnikami do S du Rejonowego w Sanoku – IV Wydzia
Pracy zosta y wybrane nast puj ce osoby:

1. Pan Fedoryszak Miros aw
2. Pan Skowro ski Tadeusz

Przewodnicz cy Rady Miejskiej w Lesku Pan Stanis aw Tabisz odczyta  ostateczn  tre
uchwa y w sprawie wyboru awników do S du Rejonowego w Lesku oraz S du Rejonowego
w Sanoku – VI Wydzia  Pracy na kadencj  2012 – 2015 uzupe nion  o nazwiska wybranych
awników.

Nast pnie Pan Przewodnicz cy podda  pod g osowanie w/w uchwa .

Za przyj ciem uchwa y g osowa o 14 Radnych, g osów sprzeciwu i wstrzymuj cych si
nie by o.
Uchwa a zosta a podj ta jednog nie.



Przewodnicz cy Rady Miejskiej w Lesku og osi  10 min. przerw .

2)
Pani Skarbnik Ma gorzata Kormosz przedstawi a uchwa w sprawie zmiany uchwa y
bud etowej Gminy Lesko na 2011 rok omawiaj c zwi kszenia i zmniejszenia dochodów
i wydatków bud etu Gminy Lesko na 2011 r.

Przewodnicz cy Rady Miejskiej Pan Stanis aw Tabisz poprosi  Przewodnicz cych Komisji
Sta ych o opini  na temat przedstawionego projektu uchwa y.

W imieniu Komisji O wiaty, Kultury, Sportu i Turystyki g os zabra a Przewodnicz ca Pani
Aniceta Baran informuj c, e Komisja pozytywnie zaopiniowa a projekt uchwa y.

W imieniu Komisji Zdrowia, Opieki Spo ecznej i Ochrony rodowiska g os zabra a
Przewodnicz ca Pani Jadwiga Or owska informuj c, e Komisja pozytywnie zaopiniowa a
projekt uchwa y.

W imieniu Komisji Spraw Wiejskich g os zabra  Przewodnicz cy Pan Zbigniew Ha czyk
informuj c, e Komisja pozytywnie zaopiniowa a projekt uchwa y.

W imieniu Komisji Bud etu i Finansów g os zabra  Przewodnicz cy Pan Wojciech
Krzywowi za informuj c, e Komisja pozytywnie zaopiniowa a projekt uchwa y.

Przewodnicz cy Rady Miejskiej otworzy  dyskusj  na temat przedstawionego projektu
uchwa y.

Wobec braku zg osze  do dyskusji Przewodnicz cy Rady Miejskiej w Lesku Pan Stanis aw
Tabisz podda  uchwa  pod g osowanie.

Za przyj ciem uchwa y g osowa o 14 Radnych, g osów sprzeciwu i wstrzymuj cych si
nie by o.
Uchwa a zosta a podj ta jednog nie.

3)
Pani Burmistrz omówi a projekt uchwa y w sprawie likwidacji we wsi Glinne filii
Powiatowej i Miejskiej Biblioteki Publicznej w Lesku wyja niaj c,  e  wniosek  w  tej
sprawie wp yn  od mieszka ców miejscowo ci Glinne. Mieszka cy uznali, e wol  po ycza
ksi ki w bibliotece w Lesku, a pomieszczenie, w którym znajdowa a si  biblioteka
przeznaczy  na kuchni . Pani Burmistrz doda a, e Pani Dyrektor Ewa Baranowska uzyska a
pozytywna opini  Biblioteki Wojewódzkiej na temat projektu uchwa y.

Przewodnicz cy Rady Miejskiej Pan Stanis aw Tabisz poprosi  Przewodnicz cych Komisji
Sta ych o opini  na temat przedstawionego projektu uchwa y.

W imieniu Komisji O wiaty, Kultury, Sportu i Turystyki g os zabra a Przewodnicz ca Pani
Aniceta Baran informuj c, e Komisja pozytywnie zaopiniowa a projekt uchwa y.

W imieniu Komisji Zdrowia, Opieki Spo ecznej i Ochrony rodowiska g os zabra a
Przewodnicz ca Pani Jadwiga Or owska informuj c, e Komisja pozytywnie zaopiniowa a
projekt uchwa y.



W imieniu Komisji Spraw Wiejskich g os zabra  Przewodnicz cy Pan Zbigniew Ha czyk
informuj c, e Komisja pozytywnie zaopiniowa a projekt uchwa y.

W imieniu Komisji Bud etu i Finansów g os zabra  Przewodnicz cy Pan Wojciech
Krzywowi za informuj c, e Komisja pozytywnie zaopiniowa a projekt uchwa y.

Przewodnicz cy Rady Miejskiej otworzy  dyskusj  na temat przedstawionego projektu
uchwa y.

Wobec braku zg osze  do dyskusji Przewodnicz cy Rady Miejskiej w Lesku Pan Stanis aw
Tabisz podda  uchwa  pod g osowanie.

Za przyj ciem uchwa y g osowa o 14 Radnych, g osów sprzeciwu i wstrzymuj cych si
nie by o.
Uchwa a zosta a podj ta jednog nie.

4)
Pani Burmistrz przedstawi a projekt uchwa y w sprawie nadania statutu Powiatowej
i Miejskiej Biblioteki Publicznej w Lesku i uchylenia Uchwa y Nr XXIII/ 172/08.
Wyja ni a, e jest to uchwa a porz dkowa. W § 7 zadania biblioteki zosta y wymienione
w punktach, natomiast w poprzednim statucie zamiast punktów by y kreski. Z § 12 ust. 5,
w którym wymienione s  wszystkie filie zosta a usuni ta miejscowo  Glinne w zwi zku
z wy ej uchwalon  likwidacj  filii.

Przewodnicz cy Rady Miejskiej Pan Stanis aw Tabisz poprosi  Przewodnicz cych Komisji
Sta ych o opini  na temat przedstawionego projektu uchwa y.

W imieniu Komisji O wiaty, Kultury, Sportu i Turystyki g os zabra a Przewodnicz ca Pani
Aniceta Baran informuj c, e Komisja pozytywnie zaopiniowa a projekt uchwa y.

W imieniu Komisji Zdrowia, Opieki Spo ecznej i Ochrony rodowiska g os zabra a
Przewodnicz ca Pani Jadwiga Or owska informuj c, e Komisja pozytywnie zaopiniowa a
projekt uchwa y.

W imieniu Komisji Spraw Wiejskich g os zabra  Przewodnicz cy Pan Zbigniew Ha czyk
informuj c, e Komisja pozytywnie zaopiniowa a projekt uchwa y.

W imieniu Komisji Bud etu i Finansów g os zabra  Przewodnicz cy Pan Wojciech
Krzywowi za informuj c, e Komisja pozytywnie zaopiniowa a projekt uchwa y.

Przewodnicz cy Rady Miejskiej otworzy  dyskusj  na temat przedstawionego projektu
uchwa y.

Wobec braku zg osze  do dyskusji Przewodnicz cy Rady Miejskiej w Lesku Pan Stanis aw
Tabisz podda  uchwa  pod g osowanie.

Za przyj ciem uchwa y g osowa o 14 Radnych, g osów sprzeciwu i wstrzymuj cych si
nie by o.
Uchwa a zosta a podj ta jednog nie.



5)
Pani Burmistrz przedstawi a projekt uchwa y w sprawie zawarcia porozumienia
mi dzygminnego z Gmin  Krosno dotycz cego wspó pracy w zakresie gospodarki
odpadami oraz wspó pracy w celu utworzenia wspólnego regionu gospodarki odpadami
w zwi zku ze zmian  ustawy o utrzymaniu czysto ci i porz dku w gminach, która nak ada
obowi zek utworzenia wspólnego regionu gospodarki odpadami.

Przewodnicz cy Rady Miejskiej Pan Stanis aw Tabisz poprosi  Przewodnicz cych Komisji
Sta ych o opini  na temat przedstawionego projektu uchwa y.

W imieniu Komisji O wiaty, Kultury, Sportu i Turystyki g os zabra a Przewodnicz ca Pani
Aniceta Baran informuj c, e Komisja pozytywnie zaopiniowa a projekt uchwa y.

W imieniu Komisji Zdrowia, Opieki Spo ecznej i Ochrony rodowiska g os zabra a
Przewodnicz ca Pani Jadwiga Or owska informuj c, e Komisja pozytywnie zaopiniowa a
projekt uchwa y.

W imieniu Komisji Spraw Wiejskich g os zabra  Przewodnicz cy Pan Zbigniew Ha czyk
informuj c, e Komisja pozytywnie zaopiniowa a projekt uchwa y.

W imieniu Komisji Bud etu i Finansów g os zabra  Przewodnicz cy Pan Wojciech
Krzywowi za informuj c, e Komisja pozytywnie zaopiniowa a projekt uchwa y.

Przewodnicz cy Rady Miejskiej otworzy  dyskusj  na temat przedstawionego projektu
uchwa y.

Wobec braku zg osze  do dyskusji Przewodnicz cy Rady Miejskiej w Lesku Pan Stanis aw
Tabisz podda  uchwa  pod g osowanie.

Za przyj ciem uchwa y g osowa o 14 Radnych, g osów sprzeciwu i wstrzymuj cych si
nie by o.
Uchwa a zosta a podj ta jednog nie.

6) – 11)
Pan Przewodnicz cy poprosi  Pani  Burmistrz o przedstawienie wszystkich uchwa
w sprawie sprzeda y komunalnych lokali mieszkalnych. Nast pnie Przewodnicz cy
Komisji Sta ych przedstawi  jedna opini  na temat wszystkich projektów uchwa ,
a g osowania zostan  przeprowadzone oddzielnie nad ka  uchwa .

Pani Burmistrz wyja ni a, e projekty uchwa  od nr 6 do 10 w sprawie sprzeda y
komunalnych lokali mieszkalnych dotycz  mieszka  w budynku przy ul. Smolki 7, natomiast
projekt nr 11 dotyczy sprzeda y lokalu mieszkalnego nr 2 w budynku przy ul. Unii
Brzeskiej 1. Wszystkie nieruchomo ci zosta y wycenione przez rzeczoznawc  maj tkowego
z uwzgl dnieniem poniesionych przez najemc  nak adów. Pani Burmistrz doda a, e
dotychczas stosowana by a bonifikata w wysoko ci 65% ceny lokalu, ponadto w przypadku
jednorazowej wp aty pozosta ej cz ci ceny po zastosowanej bonifikacie, najemca
otrzymywa  dodatkow  bonifikat  w wysoko ci 20%. Natomiast w przypadku zakupu lokalu
na raty pozosta a po zastosowaniu bonifikaty cz  ceny lokalu rozk adana jest na 10 lat, przy



czym pierwsza wp ata wynosi 25% ceny. Pani Burmistrz wyja ni a, e uchwa y dotycz
lokalu przy ulicy:
Smolki 7/13 – warto  rynkowa 105.850,00 z , warto  nak adów najemcy – 14.400,00 z
Smolki 7/17 – warto  rynkowa 137.880,00 z , warto  nak adów najemcy – 23.700,00 z
Smolki 7/23 – warto  rynkowa 140.510,00 z , warto  nak adów najemcy – 19.700,00 z
Smolki 7/78 – warto  rynkowa 152.280,00 z , warto  nak adów najemcy – 39.500,00 z
Smolki 7/83 – warto  rynkowa 134.020,00 z , warto  nak adów najemcy – nie wykazano
Unii Brzeskiej 1/2 – warto  rynkowa 82.170,00 z , warto  nak adów najemcy – 7.350,00 z

Przewodnicz cy Rady Miejskiej Pan Stanis aw Tabisz poprosi  Przewodnicz cych Komisji
Sta ych o opini  na temat przedstawionego projektu uchwa y.

W imieniu Komisji O wiaty, Kultury, Sportu i Turystyki g os zabra a Przewodnicz ca Pani
Aniceta Baran informuj c, e Komisja pozytywnie zaopiniowa a projekt uchwa y.

W imieniu Komisji Zdrowia, Opieki Spo ecznej i Ochrony rodowiska g os zabra a
Przewodnicz ca Pani Jadwiga Or owska informuj c, e Komisja pozytywnie zaopiniowa a
projekt uchwa y.

W imieniu Komisji Spraw Wiejskich g os zabra  Przewodnicz cy Pan Zbigniew Ha czyk
informuj c, e Komisja pozytywnie zaopiniowa a projekt uchwa y.

W imieniu Komisji Bud etu i Finansów g os zabra  Przewodnicz cy Pan Wojciech
Krzywowi za informuj c, e Komisja pozytywnie zaopiniowa a projekt uchwa y.

Przewodnicz cy Rady Miejskiej otworzy  dyskusj  na temat przedstawionych projektów
uchwa .

Wobec braku zg osze  do dyskusji Przewodnicz cy Rady Miejskiej w Lesku Pan Stanis aw
Tabisz podda  uchwa  pod g osowanie projekt uchwa y w sprawie sprzeda y komunalnego
lokalu mieszkalnego przy ul. Smolki 7/13

Za przyj ciem uchwa y g osowa o 14 Radnych, g osów sprzeciwu i wstrzymuj cych si
nie by o.
Uchwa a zosta a podj ta jednog nie.

Przewodnicz cy Rady Miejskiej w Lesku podda  pod osowanie projekt uchwa y w sprawie
sprzeda y komunalnego lokalu mieszkalnego przy ul. Smolki 7/17

Za przyj ciem uchwa y g osowa o 14 Radnych, g osów sprzeciwu i wstrzymuj cych si
nie by o.
Uchwa a zosta a podj ta jednog nie.

Przewodnicz cy Rady Miejskiej w Lesku podda  pod osowanie projekt uchwa y w sprawie
sprzeda y komunalnego lokalu mieszkalnego przy ul. Smolki 7/23

Za przyj ciem uchwa y g osowa o 14 Radnych, g osów sprzeciwu i wstrzymuj cych si
nie by o.
Uchwa a zosta a podj ta jednog nie.



Przewodnicz cy Rady Miejskiej w Lesku podda  pod osowanie projekt uchwa y w sprawie
sprzeda y komunalnego lokalu mieszkalnego przy ul. Smolki 7/78

Za przyj ciem uchwa y g osowa o 14 Radnych, g osów sprzeciwu i wstrzymuj cych si
nie by o.
Uchwa a zosta a podj ta jednog nie.

Przewodnicz cy Rady Miejskiej w Lesku podda  pod osowanie projekt uchwa y w sprawie
sprzeda y komunalnego lokalu mieszkalnego przy ul. Smolki 7/83

Za przyj ciem uchwa y g osowa o 14 Radnych, g osów sprzeciwu i wstrzymuj cych si
nie by o.
Uchwa a zosta a podj ta jednog nie.

Przewodnicz cy Rady Miejskiej w Lesku podda  pod osowanie projekt uchwa y w sprawie
sprzeda y komunalnego lokalu mieszkalnego przy ul. Unii Brzeskiej 1/2

Za przyj ciem uchwa y g osowa o 14 Radnych, g osów sprzeciwu i wstrzymuj cych si
nie by o.
Uchwa a zosta a podj ta jednog nie.

12)
Pani Burmistrz omówi a projekt uchwa y w sprawie ustalenia wysoko ci op aty za wpis
do rejestru obków i klubów dzieci cych prowadz cych dzia alno  na terenie Gminy
Lesko wyja niaj c, e prowadzenie obków i klubów dzieci cych prowadzone jest w oparciu
o ustaw  o swobodzie dzia alno ci gospodarczej. Ustawa ta op aty reguluje poprzez uchwa
Rady Miejskiej. Maksymalna op ata nie mo e przekracza  50% minimalnego wynagrodzenia
za prac  ustalon  zgodnie z przepisami o minimalnym wynagrodzeniu za prac . Pani
Burmistrz doda a, e na terenie Leska tworzone s  dwa tego rodzaju punkty i z uwagi na to
potrzebna jest taka uchwa a, aby dokona  wpisu do za onego przez Gmin  Lesko rejestru
klubów i obków. Pani Burmistrz wyja ni a, e na wspólnym posiedzeniu Komisji Sta ych
Pa stwo Radni zaproponowali, aby przedmiotowa op ata wynosi a 25% minimalnego
wynagrodzenia za prac .

Przewodnicz cy Rady Miejskiej Pan Stanis aw Tabisz poprosi  Przewodnicz cych Komisji
Sta ych o opini  na temat przedstawionego projektu uchwa y.

W imieniu Komisji O wiaty, Kultury, Sportu i Turystyki g os zabra a Przewodnicz ca Pani
Aniceta Baran informuj c, e Komisja pozytywnie zaopiniowa a projekt uchwa y
z uwzgl dnieniem op aty w wysoko ci 25% minimalnego wynagrodzenia za prac .

W imieniu Komisji Zdrowia, Opieki Spo ecznej i Ochrony rodowiska g os zabra a
Przewodnicz ca Pani Jadwiga Or owska informuj c, e Komisja pozytywnie zaopiniowa a
projekt uchwa y uwzgl dnieniem op aty w wysoko ci 25% minimalnego wynagrodzenia
za prac .



W imieniu Komisji Spraw Wiejskich g os zabra  Przewodnicz cy Pan Zbigniew Ha czyk
informuj c, e Komisja pozytywnie zaopiniowa a projekt uchwa y uwzgl dnieniem op aty
w wysoko ci 25% minimalnego wynagrodzenia za prac .

W imieniu Komisji Bud etu i Finansów g os zabra  Przewodnicz cy Pan Wojciech
Krzywowi za informuj c, e Komisja pozytywnie zaopiniowa a projekt uchwa y
z uwzgl dnieniem op aty w wysoko ci 25% minimalnego wynagrodzenia za prac .

Przewodnicz cy Rady Miejskiej otworzy  dyskusj  na temat przedstawionych projektów
uchwa .

os zabra  Radny Pan Edward Klaczak poprosi , aby przy zapisach respektowano wiek
dzieci i aby by y to dzieci do lat trzech.

Przewodnicz cy Rady Miejskiej w Lesku odpowiedzia , e w obja nieniach jednoznacznie
z uchwa y wynika, e wiek dzieci nie mo e by  wy szy jak 3 lata.

Wobec braku innych zg osze  do dyskusji Przewodnicz cy Rady Miejskiej w Lesku Pan
Stanis aw Tabisz podda  uchwa  pod g osowanie projekt uchwa y.

Za przyj ciem uchwa y g osowa o 14 Radnych, g osów sprzeciwu i wstrzymuj cych si
nie by o.
Uchwa a zosta a podj ta jednog nie.

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych.

W odpowiedzi na zapytanie Radnego Pana Zbigniewa Barzyckiego dotycz ce rozstrzygni cia
przetargu na budow  chodnika w redniej Wsi Pani Burmistrz wyja ni a, e na ten cel zosta a
przekazana dotacja z bud etu Gminy Lesko w wysoko ci 100.000,00 z  i tyle samo z bud etu
Województwa. Po rozstrzygni ciu przetargu jego warto  wynios a ok. 150.000,00 z .
Pozosta o ok. 40.000,00 z  oszcz dno ci i s  to rodki przewidziane na roboty uzupe niaj ce
i na wyd enie chodnika, lecz o tym decyduje Urz d Marsza kowski.

Odpowiadaj c na pytanie Radnego Pana Paw a Starakiewicza dotycz ce internetu
szerokopasmowego Pani Burmistrz wyja ni a, e Internet to szerokie poj cie, poniewa  s
trzy programy 1) Polska Wschodnia, 2) PSeAP, 3) ZMOK - program dotycz cy
zintegrowanego modu u ko cowego u ytkownika. Je li chodzi o Program Polska Wschodnia
zosta o przygotowane Studium Wykonalno ci. Program ten pilotuje Urz d Marsza kowski,
natomiast Gmina Lesko jest tylko partnerem, dlatego te  uzyskanie dodatkowych informacji

dzie mo liwe wtedy, gdy Urz d Marsza kowski podejmie kolejne dzia ania. Je li chodzi
o program PSEAP Pani Burmistrz wyja ni a, e ostatnie szkolenie i ostatnie spotkanie
w Urz dzie Marsza kowskim wykaza o, e Gmina Lesko powinna w przysz orocznym
bud ecie zabezpieczy rodki na wprowadzenie tego systemu- elektroniczna obs uga klienta
e-Administracja. Natomiast, je li chodzi o ZMOK bardzo ostro ruszy y prace i ju  cz ciowo
program wprowadzany jest do ewidencji ludno ci. Program ten jest wprowadzany
za po rednictwem Ministerstwa Spraw Wewn trznych i Administracji.



W odpowiedzi na pierwsze zapytanie Radnego Pana Tomasza Lasyka dotycz ce podj cia
decyzji budowy chodnika w Hoczwi na wysoko ci sklepu Pana Rosia Pani Burmistrz
odpowiedzia a, e chodnik po lewej stronie by  budowany zgodnie z projektem
i pozwoleniem na budow . Mieszka cy zabiegali, aby chodnik by  z uwagi
na bezpiecze stwo osób id cych do szko y czy do ko cio a. Ponadto mieszka cy wnioskowali
o zatok  autobusow , dla autobusów jad cych w kierunku Pola czyka. Zgodnie z ustaw
Podkarpacki Zarz d Dróg Wojewódzkich postawi  warunek, e je li Gmina chce mie
w danym miejscu przystanek autobusowy musi tam równie  powsta  chodnik. Zosta o
to uzgodnione z mieszka cami, a nast pnie wykona zosta a dokumentacja techniczna zatoki
autobusowej i chodnika. Budowa chodnika by a wspó finansowana z Podkarpackim
Zarz dem Dróg Wojewódzkich. Pani Burmistrz doda a, e umowa zosta a przez ni
podpisana. Dodatkowo Pani Burmistrz stara a si  o przyznanie tych rodków w Sejmiku
Wojewódzkim.
Odpowiadaj c na drugie pytanie Pana Radnego dotycz ce wa no ci dokumentacji na budow
chodnika w m. Hoczew w kierunku cmentarza Pani Burmistrz odpowiedzia a, e taka
dokumentacja nigdy nie by a opracowana. By  jedynie wniosek o wykonanie chodnika
w kierunku cmentarza. Pani Burmistrz doda a, e jest natomiast opracowana, lecz
niezrealizowana dokumentacja na budow  chodnika w kierunku miejscowo ci Nowosió ki.
Pani Burmistrz wyja ni a, e Gmina posiada opracowane i niezrealizowane dokumentacje,
dlatego te  sukcesywnie b  realizowane gotowe ju  dokumentacje, dopiero pó niej b
przygotowywane nast pne, poniewa  pozwolenie na budow  wa ne jest przez okres trzech
lat. Ponadto Podkarpacki Zarz d Dróg nie wyda Gminie warunków zabudowy, je eli nie
zostan  zrealizowana wcze niej zaplanowana budowa chodników.
Radny Pan Tomasz Lasyk zapyta  czy budowa chodnika na wysoko ci sklepu Pana Rosia
to by a inicjatywa mieszka ców wsi Hoczew.
Pani Burmistrz odpowiedzia a, e by  to warunek Podkarpackiego Zarz du Dróg
Wojewódzkich do wykonania zatoki autobusowej. Bez chodnika przystanek autobusowy
zosta by zlikwidowany.
Pan Radny Tomasz Lasyk wyja ni , pozosta ym Radnym, dlaczego pyta o ten chodnik,
mianowicie po lewej stronie drogi w kierunku redniej Wsi jest ju  chodnik, dodatkowo
po drugiej stronie drogi powstaje kolejny. Natomiast w miejscowo ci Hoczew jest wiele
innych miejsc gdzie chodnik jest równie  potrzebny czy w to kierunku cmentarza czy
w kierunku miejscowo ci Baligród. Pan Radny doda , e dwa chodniki w tym samym miejscu
to przesada.

W tym miejscu g os zabra  Pan Przewodnicz cy Rady Miejskiej w Lesku i powiedzia , e je li
chodzi o budow  chodników potrzeby s  bardzo du e, poniewa  jest wiele niebezpiecznych
miejsc. Jednak e s  okre lone rodki, dlatego te  inwestycje musz  by  realizowane
sukcesywnie.

Pani Burmistrz doda a, e lokalizacj  przystanku autobusowego zajmuje si  Gmina, natomiast
Komisja, w której sk ad wchodzi m.in. Podkarpacki Zarz d Dróg Wojewódzki i Komenda
Policji okre la warunki.
Radny Pan Tomasz Lasyk zwróci  si  z pro  o udost pnienie Panu So tysowi kopii
warunków zabudowy, celem przekazania ich mieszka com miejscowo ci Hoczew.



Pani Burmistrz odpowiedzia a, aby Pan So tys zg osi  si  do pracownika i otrzyma kopie
odpowiednich dokumentów.
Nast pnie Pani Burmistrz odpowiedzia a na trzecie pytanie Radnego Pana Tomasza Lasyka
dotycz ce ceny rozstrzygni tego przetargu na budow  Kompleksu Rekreacyjno – Sportowego
wyja niaj c, ze jest to kwota ok. 23.000.000,00 z . Pani Burmistrz doda a, e jest to Kompleks
realizowany z czterech róde  finansowania: 1.000.000,00 z  z Ministerstwa Sportu,
3.800.000,00 z  – Niekonwencjonalne ród a Energii, 15.000.000,00 z  kredytu zaci gni tego
przez Spó  Sport Lesko i zwrot podatku VAT, który przys uguje Spó ce.

Na pierwsze pytanie Pana Radnego Ryszarda Grzyba dotycz ce remontu parkietu na hali
sportowej Pani Burmistrz odpowiedzia a, e w 2001 roku po otwarciu hali nast pi o
rozmro enie kaloryferów, poniewa  nie zosta y zamkni te w zimie okna. W zwi zku z tym
parkiet ten zosta  zalany i wtedy te  zosta  wybrzuszony a nast pnie prze ony. Ponadto
pod ogi wykonane z parkietu przy grze i poskokach bardzo szybko si  zu ywa. Pani
Burmistrz wyja ni a równie , e dotychczas nie wp yn y wnioski o remont parkietu, lecz
nawet je li wp ynie to decyzj  o przyznaniu rodków musi uchwali  Rada Miejska. W tym
miejscu Pani Burmistrz wyrazi a swoje zdanie i powiedzia a, e jest przeciwna przek adaniu
parkietu, poniewa  w przysz ym roku spróbuje pozyska rodki na wykonanie nawierzchni z
wyk adzin kolorowych. Na ten moment w bud ecie Gminy Lesko nie ma rodków na
wymian  parkietu.
Pan Radny odniós  si  do wypowiedzi Pani Burmistrz i wyja ni , e zadaj c to pytanie mia
na my li cyklinowanie i pomalowanie parkietu, z uwagi na to, e jego zewn trzna cz  jest
starta i z uszczona.
W  tym  miejscu  g os  zabra  Pan  Przewodnicz cy  wyja niaj c,  e  hala  sportowa  jest
eksploatowana od wczesnych godzin rannych do pó nych godzin wieczornych, poniewa
oprócz uczniów korzystaj  z niej równie  ró nego rodzaju kluby i zorganizowane grupy.
Doda ,  e  je li  cyklinowanie  i  lakierowanie  wystarczy  to  mo e  nale oby  si  nad  tym
zastanowi , cho  b  to niema e koszty.
W odpowiedzi na drugie pytanie Pana Radnego dotycz ce prac remontowych na leskim
stadionie Pani Burmistrz wyja ni a, e przetarg na prace remontowe zosta  rozdzielony z
uwagi na przekroczenie kwoty. Gmina Lesko otrzyma a dofinansowanie z Urz du
Marsza kowskiego i te rodki musz  by  wykorzystane jeszcze w tym roku. Pani Burmistrz
doda a, e zakres prac by  podyktowany warunkami Policji i rodki te zosta y w nie
przyznane na popraw  bezpiecze stwa.
Nast pnie Pani Burmistrz odpowiedzia a, na trzecie pytanie Pana Radnego dotycz ce
monta u ogrzewania i dop ywu ciep ej wody wyja niaj c, e projektant zaprojektowa  dobrze,
poniewa  dzia anie pieca dwufunkcyjnego polega na tym, e  piec ca y czas grzeje w miar
jak woda przep ywa przez piec gazowy. Pani Burmistrz doda a, e piec nie dzia a tak jak
terma.

W odpowiedzi na zapytanie Pani Radnej Anicety Baran dotycz ce ogrzewania i warunków,
jakie 6-latki maj  w budynku Szko y Podstawowej w Lesku Pani Burmistrz wyja ni a, e
zgodnie z ustaw  ogrzewanie w cza si  je li przez kolejne trzy dni temperatura nie
przekracza 12ºC. Jednak e ta zasada nie jest przestrzegana, poniewa  chodzi tu o zdrowie



dzieci i zawsze kiedy jest zimno ogrzewanie jest w czane. Pani Burmistrz doda a, e na
ogrzewaniu w szko ach Gmina nie oszcz dza. Je li chodzi o pomieszczenie, w którym
znajduje si  przedszkole zosta o ono adaptowane z budynku, w którym wcze niej by a
zerówka i pierwsze klasy. W pomieszczeniach tych zosta a ocieplona pod oga, zosta y te
wymienione wyk adziny, ponadto znajduj ce si  tam ubikacje s  przystosowane do takich
maluszków, poniewa  wcze niej korzysta y z nich dzieci tylko o kilka miesi cy starsze. Je li
za  chodzi o papier toaletowy i ciereczki Panie wychowawczynie na bie co uzupe niaj
brakuj ce rzeczy. Natomiast je li chodzi o ciep  wod  Pani Burmistrz wyja ni a, e w
pomieszczeniu, w którym przebywaj  6-latki a tak e w ca ej szkole ciep a woda jest, przy
czym po odkr ceniu kurka nale y odczeka  chwil  a  z rur zleci zimna woda.

Odpowiadaj c na zapytanie Radnego Pana Przemys awa Kokocia dotycz ce utwardzenia
placu pod parking przy ul. 1000-lecia Pani Burmistrz wyja ni a, e utwardzenie
przedmiotowego placu by o przedmiotem wniosku z onego do Programu Rewitalizacja.
W czasie dyskusji kiedy przyst powano do przygotowywania Programu zakres prac przy
ul. 1000-lecia obejmowa  m.in. utwardzenie placu, cie ki ewakuacyjne. Pani Burmistrz
doda a, e Program Rewitalizacji jest na li cie rezerwowej, na trzecim miejscu i Gmina wci
zabiega o to, aby rodki na ten cel do miasta Lesko trafi y. W zwi zku z powy szym Pani
Burmistrz wyja ni a, e nie umawia a si  z mieszka cami na utwardzenie przedmiotowego
placu, dodaj c e w czasach kiedy dyrektorem ABKiW by  Pan Zbigniew Krawiec Pani
Burmistrz obieca a, utwardzenie asfaltu i wykonanie chodników i t  obietnic  dotrzyma a.

10. Wolne wnioski.

Przewodnicz cy Rady Miejskiej w Lesku Pan Stanis aw Tabisz przedstawi  pisma jakie w
ostatnim czasie wp yn y do Rady Miejskiej:
Wniosek mieszka ców ul. Zielonej o wykonanie remontu drogi – Pan Przewodnicz cy doda ,
e je li chodzi o docelowe wykonanie tej drogi na obecnym etapie nie jest dobrym pomys em,

z uwagi na to, e przy tej ulicy budowane s  nowe domy. Ci kie samochody szybko zniszcz
now  nawierzchni . Pan Przewodnicz cy doda , e sprawa b dzie jeszcze Pa stwu radnym
przedstawiana, mieszka cy prosz  o zabezpieczenie w bud ecie kwoty ok. 35.000,00 z  celem
poprawy jako ci drogi.
Pismo od Polskich Kolei Pa stwowych w którym proponuje si  Gminie Lesko wykup cz ci
obiektów stacyjnych przy stacji Lesko – ukawica. Pan przewodnicz cy wyja ni , e z
informacji, które udzieli a Radna Pani Jadwiga Or owska w budynku stacji s  wykupione dwa
mieszkania, rozebrane zosta y place manewrowe i droga dojazdowa z p yt drogowych, które
Kolej zabra a i sprzeda a. Pan Przewodnicz cy doda , e nie jest to korzystna oferta.
Pisma od uczestniczek Zlotu Polskich Pilotek oraz ze rodowisk lotników apeluj ce o
zaprzestanie dzia  zmierzaj cych do likwidacji Szko y Podstawowej w Bezmiechowej. Pan
Przewodnicz cy wyja ni , e Rada Miejska w Lesku jeszcze si  tematem szkó  nie
zajmowa a. Jest przygotowana analiza finansowa, która na jednej z sesji zostanie
przedstawiona. Dyskusje na temat o wiaty w Gminie Lesko dopiero zostan  podj te.



Radna Pani Aniceta Baran w imieniu swoim i mieszka ców bloku przy ul. Smolki 7
podzi kowa a Panu Prezesowi LPK i pracownikom za wykonanie schodków do mietnika.
Ponadto z uwagi na zbli aj ce si wi to Zmar ych Pani Radna zwróci a si  do Pana Prezesa
z pro  o wstawienie kontenera pomi dzy starym a nowym cmentarzem. Nast pnie Pani
Radna jako Przewodnicz ca Komisji O wiaty, Kultury, Sportu i Turystyki w imieniu swoim
oraz Cz onków Komisji przekaza a na r ce Pani Burmistrz yczenia dla ca ej leskiej o wiaty z
okazji Dnia Komisji Edukacji Narodowej.

Radny Pan Pawe  Starakiewicz zwróci  uwag , e ca y deptak na Pl. Pu askiego, elewacja
budynku przy ul. li skiego od strony Pl. Pu askiego jest zanieczyszczona przez odchody
go bi. Pan Radny poprosi  o rozwi zanie tego problemu z uwagi na to, e na deptaku bawi
si  dzieci i mo e to by  niebezpieczne dla ich zdrowia. Pan Radny zapyta  czy zamontowanie
metalowych „szpikulców” nie rozwi za oby problemu. Pan Radny zwróci  si  równie  z
pro , aby ze wzgl du na zbli aj ce si wi to Zmar ych ulica Wary skiego i ul. Witosa
zosta y posprz tane, poniewa  b  to najbardziej ruchliwe ulice.

Pan Przewodnicz cy poruszy  równie  problem pojawiaj cych si  w mie cie szczurów.
Wyja ni , e rozmawia  ju  z Panem Prezesem LPK, poniewa  miasto nale y obj  aktem
deratyzacji. Pan Przewodnicz cy doda , e trutka na szczury nie rozwi e problemu i by
mo e trzeba b dzie wynaj  firm , która zajmuje si  wy apywaniem szczurów. Ponadto Pan
Przewodnicz cy zgodzi  si  z Panem Radnym Paw em Starakiewiczem w temacie
dotycz cym go bi i zanieczyszczanym przez nich miastem. Pan Przewodnicz cy poprosi
Pani  Burmistrz o zastanowienie si  jak rozwi za  ten problem zgodnie z przepisami prawa.

Pani Burmistrz doda a, e problemem nie zniknie dopóki go bie b  dokarmiane.

Pan Przewodnicz cy w imieniu ca ej Rady Miejskiej w Lesku z  na r ce Pani Burmistrz
yczenia dla wszystkich pedagogów i pracowników o wiaty z okazji Dnia Komisji Edukacji

Narodowej. Ponadto Pan Przewodnicz cy podzi kowa  wszystkim osobom, które wzi y
udzia  w wyborach do Sejmu i Senatu RP.

11. Protokó  Komisji Uchwa  i Wniosków (za cznik nr 5).

Radny Pan Jacek Ba czak przedstawi  protokó  Komisji Uchwa  i Wniosków. W trakcie sesji
Komisja zarejestrowa a dwa wnioski:

Wobec braku uwag do przedstawionego protoko u Przewodnicz cy Rady Miejskiej w Lesku –
Pan Stanis aw Tabisz podda  pod g osowanie przedstawiony protokó .

Protokó  Komisji Uchwa  i Wniosków z XII sesji Rady Miejskiej w Lesku zosta  przyj ty
jednog nie.

12. Zako czenie obrad sesji Rady Miejskiej w Lesku.

O godzinie 20:15 prowadz cy obrady Przewodnicz cy Rady Miejskiej w Lesku –
Pan Stanis aw Tabisz wobec wyczerpania porz dku obrad zamkn  obrady XII sesji Rady



Miejskiej w Lesku.

Na tym protokó  zako czono.

Nagranie z przebiegu obrad znajduje si  na p ycie kompaktowej w Biurze Rady.

Protokó  sporz dzi a:

Gabriela Przygórzewska

Przewodniczy :

Przewodnicz cy Rady Miejskiej w Lesku

mgr in . Stanis aw Tabisz


